Principal Letter



NewtonBayside Kindergarten, Suzhou Add:LingLong St1#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC Tel:0512-62550855 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1 号

园长致家长的一封信 2019年8月30日

亲爱的各位家长:

又一个令人充满期待的新学年即将开始了,首先欢迎本学期新加入玲珑湾幼儿园大家庭的各位新生家长们,其次要欢迎我们老生家长和小朋友们暑期后的回归,相信在各位家长的陪伴下,孩子们一定都度过了一个愉快而有意义的暑假。而这个暑假,幼儿园里发生了哪些变化呢,暑假里幼儿园的员工们又在做些什么呢。我们一一来了解一下:

首先,在这个暑假,幼儿园的厨房进行了升级改造,打破厨房原有格局,让厨房操作流程和动线更加合理高效;重新配备全新的炉灶和部分厨房设备;两个敞亮的开放式玻璃窗让孩子们每天可以看见食物制作的过程,从9月2日起,我们也将调整每日离园时电视机播放菜谱的形式,把每日孩子们的餐点食物放置在厨房操作间窗口,让家长每天能清晰的了解到孩子们每天的餐点内容。

其次,在这个暑假,为了进一步提升幼儿园的安全管理和更及时的传达园所信息,本学期我们升级了新的智能门禁系统。相信大家已经看到幼儿园入口处新的门禁机了吧。家长通过手机端安装"阿童目"软件,刷卡或扫码入园后,系统会自动发送实时拍摄的刷卡人照片,家长可以了解到当天孩子的入园情况;今后园所的部分通知也将会由此系统来发送,请家长及时查看 APP 关注通知。同时如遇到紧急通知,也将更快速有效的传达给每位家长;通过软件的新闻功能,我们还将为您分享每月食谱、重要活动等;另外,从9月2日起,我们还将启用二维码扫码功能,爸爸妈妈们将可以通过阿童目软件扫码功能进行入园签到(必须为系统中注册过的手机号码,默认为父母),更多关于新门禁系统的详细信息,我们将发送专项通知,届时,请您及时查收,认真阅读。

在这个暑假,许多家长也对新纽顿创始人张燕的公开举报事件表示了高度的关注,有家长有疑问、有担忧、有支持、有鼓励,做为园长,我感谢各位对园所发展的关心和关注,同时也郑重的告诉大家,请大家放心,园所作为独立的运营主体,运行与发展不会受到的任何影响,新纽顿玲珑湾园在新纽顿集团的引领下,将一如既往的为孩子们提供优质和高品质的学前教育服务。

最后,在这个暑假,所有员工们提前返园,为孩子们布置全新的校园和班级环境;参与园所教育教学、后勤等各部门培训,为更好的服务孩子而提升自己;为孩子们采购新玩具、新资源、新书籍等等;进行园所设施设备的维护,保障孩子们来园活动的安全;而新生班的老师们已经陪伴新入园宝宝们渡过了关键而令家长们焦虑的新生适应班生活,相信随着9月的到来,新宝宝们都已经爱上了这个新纽顿这个新家,爱上了老师和小伙伴。

在信的最后,我还将就园所的规章制度对各位家长们做以下提醒,请大家关注:

- 1、我们的入园时间为 8:00——9:00, 离园时间为托班 15:20、小班 15:30、中班大班 15:40, 请家长们严格遵守我们的入离园时间,按时接送幼儿不迟到。
- 2、为保证门禁安全,入园请一定刷卡或扫码入园,非授权人禁止接领幼儿,若需临时授权请按照我园要求,提前咨询 班主任办理临时授权手续。
- 3、每天来园时请为孩子穿好全套校服。新学期的校服增订将于9月第二周开始,请您留意阿童目 APP 中的相关通知。
- 4、从9月2日起,每日的常规环保回收工作将正常进行,请提醒孩子们按照各自的回收时间带好可回收物品,并指导孩子将回收物品清洗、拆解、分类回收。也请您留意阿童目 APP 中的有关于我园环保回收活动的相关通知。

园所工作的开展,离不开全体家长一直以来的大力支持,在新学年正式开启之际,我代表新纽顿玲珑湾园全体教职 员工对全体家长对我们的支持表示深深的谢意,谢谢!

新纽顿玲珑湾幼儿园园长

杨娟

Bayside Campus: 2019 / 2020

Principal Letter



NewtonBayside Kindergarten, Suzhou Add:LingLong Stl#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC Tel:0512-62550855 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址:苏州工业园区玲珑街 1 号

Principal Letter August 30, 2019

Dear parents,

A new exciting year has begun! I would like to welcome our new families who have joined Bayside campus and all returning families. I hope that you have had a great Summer. Let's see what has happened during the summer vacation:

First is the upgraded kitchen. We altered the original blueprint patterns to make the operation areas more reasonable and efficient. We are also now equipped with new stoves and kitchen appliances. The kitchen can now be observed through two large windows at the entrance area where children and families can watch our talented chefs cook. Starting September 2nd, we will also change the daily menu food display to show the real food placed in the kitchen window. During pick-up time parents can observe the daily meals more clearly.

Secondly, in order to further enhance the safety management and deliver information more efficiently, we have upgraded to a new intelligent entrance system that has started this semester. You have already seen the two new terminals at the entrance. Once parents install "ATONGMU" software on your phone, a photo will be sent to your APP as you sign-in at the campus, showing who brought your child to school and who is entering to pick up. In the future, we will send notices through this system. Parents should check the APP daily. In case of emergency notification, such as typhoon or blizzard warning, notices will be sent to the APP directly. We believe that it will be more effective. In addition, from next week, we will enable the QR code function. Parents will be able to enter the campus through scanning the QR code on the terminal. More details will be sent in the future, please read carefully.

During the summer, many parents may have read the accusation letter written by Newton founder Zhang Yan. We have received not only doubts, worries, but also support and encouragement. As the principal, I would like to thank you for your concern about the campus development. At the same time, I solemnly declare that as the individual institution, the operation of the kindergarten will not be affected. We will continue to provide high quality education services for children under the leadership of Newton Group.

Before the new semester started, all employees returned to do decorations and build a new environment for the children,. They participated in the related training in order for better serve the children and improve themselves. We have purchased new toys, new resources, new books and so on for the children. To ensure the safety, we have carried out maintenance of the facilities and equipment. The new classes have already experienced the early start weeks, which is a critical period for children starting school. I believe that with the arrival of September, the children will love Newton, teachers and their friends.

Finally, I would like to give some important reminders about the policies:

- 1. Morning arrival time is 8:00-9:00, pick-up time is 15:20 for pre-nursery, 15:30 for nursery, 15:40 for K1 K2. Parents are requested to follow the time, and be on time.
- 2. In order to ensure the security, please swipe the card or scan the QR when entering the campus. Unauthorized persons are not allowed to pick up children. If you have someone else who will pick-up your child, for a temporary authorization, please consult the class teacher for more information.
- 3. Please let your child wear the full set of school uniform daily. We will start the uniform order in the second week of September, please pay attention to the relevant notice in the APP.
- 4. From September 2nd, we will have the daily recycling activities everyday. Families will organize the items themselves and follow the schedule for their designated recycling day. Please guide your child to clean, disassemble and sort before putting into the recycling box. Please also pay attention to the notice in the APP.

We could not continue to develop without the strong support of our parents. I would like now to take this opportunity to express my sincere gratitude to all parents for your support on behalf of all the staff of Bayside campus.

Joanne Yang
Principal of Newton Bayside Campus